

岐阜市に宿泊される皆さまへ

宿泊税

のご案内

2026年
4月1日~

税 額

一人一泊
あたり **200 円**

Tax amount

200 yen per person per night

税 費 一人一宿200日元

税 費 一人一宿200日元

세액 1인 1박당 200엔

To guests staying in Gifu City Announcement of Accommodation Tax Applicable from April 1, 2026

致在岐阜市住宿的旅客們關於住宿稅的通知自2026年(令和8年)4月1日開始

致在岐阜市住宿的旅客們關於住宿稅的通知自2026年(令和8年)4月1日开始

기후시에 숙박하시는 고객님께 숙박세 안내 2026년 4월 1일부터

課税対象

市内の宿泊施設に宿泊された方に課税されます。
宿泊料金と合わせて、宿泊された施設へ納付してください。

※年齢12歳未満の者(12歳の小学生を含む)は、課税の対象となりません。

Object of taxation

The accommodation tax will be levied on people who are staying at accommodations in Gifu City. Please pay the tax along with accommodation fees at accommodation sites.

※Those under the age of 12 (including those who are 12 years old but still in elementary school) are not subject to taxation.

徴税対象

在市内の住宿施設住宿の旅客會被徵收住宿稅。請和住宿費用一起繳納給住宿設施。

※未滿12歲者(含12歲的小學生)免徵收住宿稅。

征稅対象

在市内の住宿施設住宿の旅客會被征收住宿稅。請和住宿費用一起繳納給住宿設施。

※年齡未滿12歲的人員(包括12歲的小學生)不屬於住宿稅的征收對象。

과세대상

시내 숙박시설에 숙박하신 분에게 과세됩니다. 숙박 요금과 함께 숙박한 시설에 납부해 주시기 바랍니다.

※연령 12세 미만인 자(12세 초등학교도 포함)는 과세 대상이 아닙니다.

活用方法

宿泊税は、岐阜市を訪れる皆さまの利便性や満足度の向上、
国内外への観光プロモーションなどに活用します。

Use of the accommodation tax

The accommodation tax will be used to increase the level of convenience and satisfaction for people visiting Gifu City and to promote tourism in Gifu City inside and outside Japan.

利用方法

住宿稅,將被應用於提高到訪岐阜市旅客的便利性和滿意度,以及向國內外推廣宣傳觀光特色等。

利用方法

住宿稅,將被應用於提高到訪岐阜市旅客的便利性和滿意度,以及向國內外推廣宣傳觀光特色等。

활용방법

숙박세는 기후시를 방문하시는 여러분의 편의성이나 만족도 향상 또한 국내외에게 관광 프로모션 등에 활용합니다.



岐阜市
Gifu City

問い合わせ先

岐阜市ぎふ魅力づくり推進部 んふ魅力づくり推進政策課 TEL 058-265-3980

gifumiryoku-sei@city.gifu.gifu.jp



詳細はこちらをご覧ください